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Het Bestuur van de BBC nodigt haar leden graag uit voor de Algemene 
ledenvergadering op maandag 14 januari om 19.30 uur in Atelier Rogier 
Jonk, Plein 7, Bergen. 

 
Van de Bestuurstafel 
Allereerst namens het bestuur de beste wensen voor 2019.  

In deze nieuwsbrief vindt u de uitnodiging voor onze reguliere Algemene Leden Vergadering 
op maandag 14 januari 2019. Deze is vroeg in het jaar, zodat we de tijd vrij hebben om een 
ALV te plannen, als er meer nieuws is over plannen in het centrum. 

Na de potsierlijke gang van zaken op de raadsvergadering van 18 december jl., waarbij de 
helft van de raad één lid in staat stelde een tweede wethouder naar huis te sturen, rijst de 
vraag of behoorlijk bestuur in Bergen nog mogelijk is. 

Zolang de tegenstellingen in de raad, 18 jaar na de bestuurlijke fusie van de drie 
kerngemeenten, niet weggewerkt worden lijkt een goed functionerend bestuur, dat de 
belangen van zijn inwoners dient nog ver weg.  

Het moet toch een keer doordringen dat voor vergaande besluiten, die voor een langere 
periode, in sommige gevallen van veertig jaar of langer impact hebben op de gemeente, 
een brede consensus in de raad noodzakelijk is. Ook al is dat niet een vereiste volgens de 
gemeentewet, dan nog zou die eis van brede consensus gesteld moeten worden vanuit een 
oogpunt van continuïteit en behoorlijk bestuur.  

Nu blijkt dat het verzet tegen met name 'De 7 Dorpelingen' aanhoudt, moet toch duidelijk 
worden dat er geen draagvlak is voor dit besluit. Het is dan ook jammer, dat er een fractie 
is, die uit onvrede over besluiten van het college (hoe terecht die onvrede ook is) haar 
verkiezingsbelofte om voor intrekking van 'De 7 Dorpelingen' te stemmen, niet nakomt.  
De eigen genoegdoening gaat boven het algemeen belang.  

1 februari is de zitting van de Raad van State over het Bestemmingsplan. De Raad van 
State heeft de raad, c.q. het college, het nodige huiswerk opgegeven. Half maart of 
daaromtrent is een uitspraak van de Raad van State te verwachten. Als daar aanleiding toe 
is, zullen we naar aanleiding van de uitspraak een ALV bijeenroepen. 

ALV 

In de bijlagen bij deze Nieuwsbrief vindt u de agenda, het verslag van de secretaris over 
2018 en de notulen van de ALV van vorig jaar. 
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De ALV is vooral bedoeld voor het jaarverslag en het financieel jaarverslag.  
Daarna is er tijd voor de Nieuwjaarsborrel! 

 
Informatie van diverse commissies 

Groen 
Honingbomen 

Voor de bouw van het Posthuys moesten er vier kastanjebomen verdwijnen. De BBC heeft 
zich ingezet voor herplant van drie grote bomen op het parkeerterrein. Dat liet op zich 
wachten i.v.m. de herinrichting van het parkeerterrein. Inmiddels had er een wisseling van 
ambtenaren plaatsgevonden en op een dag stonden daar –tegen de afspraken in- drie 
kleine honingbomen. Wij waren hierover teleurgesteld. Onlangs heeft onze voorzitter deze 
werkwijze aangekaart bij de gemeente. Alsnog grotere bomen planten, zoals beloofd?  
Er is advies ingewonnen wat te doen. Daar kwam uit dat de huidige jonge bomen 
makkelijker wortels gaan vormen en daardoor straks snel groeien. Neem je oudere bomen 
dan is de aanpassing moeilijker, die teren op oude sappen en daarna groeien ze langzaam 
of gaan dood. Er is besloten dus om het zo te laten als het nu is. 

Linden rond Ruïnekerk 

Volgens een oud-medewerker van groenvoorziening zijn de linden expres op deze afstand 
geplant. Zo zouden ze ooit als het ware een hoge haag vormen. De linden hebben geen last 
van elkaar als dat gebeurt. Maar volgens anderen is dat niet zo en is er een wens om de 
bomen om en om weg te halen, zodat de blijvers meer groeiruimte krijgen. Wat is wijsheid? 
Wij zijn, met de oud-medewerker van groenvoorziening, van mening het zo te laten. Er 
dient wel aandacht besteed te worden aan de oude geknotte linden bij Fabels. Plant 
daartussen jonge Linden, zodat je, als het echt nodig is, de oude Linden kan weghalen. 
Wordt vervolgd…. 

Bruine beuk uitgelicht 

De bruine beuk in de tuin van het Oude Raethuys, één van de mooiste bomen in ons dorp, 
is sinds een aantal maanden s' avonds verlicht. Dit geldt ook voor de krul eik nabij het 
Hertenkamp. Het idee komt van de lichtman van de gemeente en wij vinden het een mooi 
initiatief. 

Kap bomen 

In ons mooie groene dorp staan de bomen steeds meer onder druk. Het nieuwe 
bomenbeleid bepaalt dat bomen van minder dan 25 cm doorsnee, zeg 75 cm in omtrek, 
zonder toestemming gekapt mogen worden. 

In het centrum is in 2018 op gemeentegrond toestemming gegeven voor de kap van 1 
kastanje bij de Dorpsstraat 66 (28-03-18) en 2 populieren bij de Prinsesselaan/Berkenlaan 
achter Oude Prinsweg 19 (09-05-18). We zien steeds vaker dat op een bouwkavel alle 
bomen verdwijnen. Een bouwvergunning is tevens rooivergunning. Wij vinden dit een 
verontrustende ontwikkeling.  

 
Met vriendelijke groet, 
Bestuur BBC 

 


